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Van de directeur 

Vandaag is de eerste dag na de herfstvakantie. We werken nu richting de Kerstvakantie met een 

aantal belangrijke activiteiten op het programma. De ouderavonden staan gepland voor eind van deze 

maand. Dit betekent voor de leerkrachten een drukke periode. De rapporten worden namelijk weer 

klaargemaakt, en de groepen worden besproken tijdens de leerlingenbespreking. Daarnaast gaan alle 

groepen al oefenen voor het naderende kerstfeest. Dit komt naast het gewone werk dat wekelijks 

wordt gedaan door al het personeel van de school. 

 

In de week voor de herfstvakantie, 23 oktober, namen we als school afscheid van mevrouw 

Stomphorst. De buurvrouw van de school heeft bijna 35 jaar onze school schoon gehouden. Vanwege 

haar leeftijd is ze daar nu mee gestopt. Ze heeft haar werk al die jaren zeer trouw en met toewijding 

gedaan. We hebben haar daarvoor hartelijk bedankt. We bidden en wensen haar toe dat ze al het 

nodige mag ontvangen in haar laatste levensfase. 

 

Zoals u wellicht weet hebben we ieder jaar een zendingsproject. Naast het zendingsgeld, dat iedere 

week wordt verzameld, zien wij het als onze christelijke opdracht om één project per jaar meer 

aandacht te geven door gelden te verzamelen. Dit jaar steunen we het werk van Bijzondere Noden 

en hulp Irak. Afgelopen zomer zijn onze oude tafels en stoelen naar Irak gegaan. De transportkosten 

hiervan hebben we niet hoeven te betalen, maar er is afgesproken dat we dit schooljaar aandacht 

geven aan de genoemde stichting. Ik deel dit vast mee, omdat we de komende maanden ook voor 

een ander project uw steun kunnen gebruiken. Het schoolplein is namelijk aan een renovatie toe. 

Deze twee projecten lopen wat de tijd betreft (helaas) parallel. Er wordt een plan gemaakt dat 

duurzaam is en bijdraagt aan de ontwikkelingen van de kinderen van alle leeftijden bij ons op school. 

Meester Prosman begeleidt dit project met bovengemiddelde inspanningen. U zult begrijpen dat dit 

financieel veel betekent. Dus naast het zendingsproject vragen we ook uw financiële steun voor het 

schoolpleinproject.  

 

We wensen u in alles toe wat u nodig heeft voor de tijd en de eeuwigheid. Vooral als er zorgen zijn 

(we denken dan ook dit keer aan juf De Gier) wensen we u Zijn nabijheid toe. 

Meester Donkersteeg 

Jarigen 
Vanaf heden willen we hier ook de verjaardagen van de leerkrachten benoemen. Hier wordt aandacht 
aan gegeven in de groepen, maar het is ook goed dat u hier als ouders van af weet. 
 
18 september  juf Luijk 
18 oktober  juf Breunesse 
22 oktober  meester Prosman 
31 oktober  juf Schaddelee 
6 november  juf Vossenstein 
8 november  juf Veldhuizen 
20 november  juf De Bruin 
 
 
 
 



Welkom 
Vandaag (tijdens instroommoment 1) zijn de volgende kinderen bij ons gestart in groep 0. We hopen 
dat deze kinderen snel hun plekje gevonden hebben bij ons op school. Vooral de twee nieuwe 
gezinnen willen we van harte welkom heten. We wensen u een goede tijd bij ons op school. 
 
Julia Copier    (Merellaan 2, Maartensdijk). Nieuw gezin. 
Nathanaël Krijger  (Maalsteen 12, Maartensdijk). Nieuw gezin. 
Sietske Post   (Oosterspoorlaan 12, Hollandsche Rading). 
Anne-Ruth Slootweg   (Nieuwe Weteringseweg 33, Groenekan). 
 
 
Weekopening 
De komende weken staan we bij de weekopening stil bij de volgende gedeelten van de plaat van de 
brede en de smalle weg. 
 
4 november: De inbreker en soldaat eerste klasse (Breed of smal 24 en 25) 
11 november: De predikant, pas getrouwde stel, brave mensen. (Breed of smal 28 t/m 30) 
18 november: Burgerschapsboom tak 2 Democratie 
25 november: De loterij, heer Johnson en moord (Breed of smal 31, 32 en 34) 
2 december: ‘Komt tot de bruiloft’ en ‘Gods toorn komt’ (Breed of smal 33 en 35) 
 
Dankdag 
Aanstaande woensdag blijven de schooldeuren dicht terwijl bij heel veel kerken de deuren opengaan. 
Op 6 november is er de landelijke ‘Dankdag voor gewas en arbeid’. Als we werkelijk mogen 
terugblikken zien we zoveel reden om de Heere te danken voor de ontelbaar vele zegeningen die we, 
zonder enige verdienste,  hebben mogen ontvangen. En wat is het een onbeschrijflijk groot voorrecht 
dat de deuren van onze gebedshuizen opnieuw uitnodigend openstaan. We wensen u allen, groot en 
klein, gezegende diensten. 
 
‘Dag van De Duurzaamheid’ 
Landelijk wordt er steeds meer aandacht geschonken aan het thema ‘Duurzaamheid’. Als wij dan 
denken aan goed rentmeesterschap, kan dat thema ook aan onze school niet voorbijgaan. Wij konden 
verschillende activiteiten laten plaatsvinden op vrijdag 8 november. 
In de groepen 2-4 gaan de kinderen, onder begeleiding van deskundigen, werken aan het bereiden 
van de geneeskrachtige Weegbreezalf. In groep 5 komen voorleesgrootmoeders stilstaan bij het 
thema duurzaamheid. De groepen 6 en 8 gaan aan de slag met medewerkers van het Repair Café. Je 
hoeft immers niet direct iets weg te gooien als repareren vaak ook nog mogelijk is. En groep 7 gaat 
er weer (met een goedgekeurde fiets!) op uit om de werking van de molen in Groenekan van dichtbij 
te bekijken. We hopen dat we leerzame indrukken mogen opdoen op die Dag Van De Duurzaamheid. 
De kinderen zullen u achteraf wel op de hoogte brengen.  
 
Fietsen en verkeersveiligheid  
Ook dit jaar was er een moment dat de fietsen van de kinderen van groep 3 tot en met 8 werden 
gekeurd. Moeder Van Maanen stopte er de nodige energie in en wist het in goede banen te leiden. 
Wat zijn we blij met onze verkeerscoördinator. De politie van Gemeente De Bilt zat met een vol 
programma en kon zich niet laten zien bij deze keuring, maar we zagen gelukkig wel een paar 
handhavers. Ook vond moeder Van Maanen weer een aantal personen bereid om bij het keuren te 
komen helpen. Heel hartelijk dank! Samen met de fietsenmaker van de Bikeshop uit Loosdrecht 
werden de fietsen nauwkeurig nagelopen. Een groot aantal fietsen kreeg direct een ‘Goedgekeurd’ 
sticker opgeplakt, maar ook een groot aantal niet. Die moeten echt nog even langs fietsenmaker voor 
een reparatie. Dat was vorig jaar beter. Wij hebben er weer de nodige aandacht aan besteed en 
hopen dat alle kinderen op een verkeersveilige fiets hun dagelijkse ritjes kunnen maken. Tenslotte 
nog het verzoek om a.u.b. wel de verlichting de komende donkere wintermaanden in de gaten te 
blijven houden?  
 

Eerste spreekavond 
We hopen op maandag 25 en dinsdag 26 november de eerste rapportbesprekingen weer te houden. 
U krijgt zoals gebruikelijk op één van deze avonden 10 minuten spreektijd per leerkracht toegewezen 
om over (de prestaties en het welbevinden e.d. van) uw kind(eren) van gedachten te wisselen. U kunt 



tijdens de 10 minuten voorafgaand aan dit gesprek het werk van uw kind(eren) bij het betreffende 
lokaal bekijken. Dit betreft het werk van de kinderen uit de groepen 3 tot en met 7. Groep 8 doet met 
deze eerste gespreksronde niet mee. Indien u meerdere kinderen op school hebt, zorgen wij voor 
tijden die aansluitend zijn, zodat u niet of nauwelijks zult behoeven te wachten. Zoals gebruikelijk is 
de ingang aan de Pr. Beatrixlaan geopend en staan de koffie en de thee weer klaar. Inschenken mag 
u zelf doen. 
 
Wilt u via de onderstaande link kenbaar maken welke avond u het meeste schikt? Ook wanneer u 
beide avonden kunt komen. Doe dit zo spoedig mogelijk, maar uiterlijk vóór vrijdag 15 november. We 
hopen u dan op een later tijdstip te berichten op welke avond en hoe laat u verwacht wordt.  
 
Tenslotte nog iets anders. Bij ons op school is het traditie dat de kinderen na inzage van het rapport 
van de ouders iets in hun kastje krijgen. Maar dat moeten die ouders dan wel weten, anders is het 
voor de kinderen die dit missen een hele bittere pil. En dus, wellicht ten overvloede, na de 
rapportenavond mag er gerust een ‘eetbare kleinigheid’ in het kastje. (Met kauwgom maakt u de 
meesters en juffen niet blij!)  
 
Vul hier in op welke avond(en) u aanwezig kunt zijn. 
 
Het nationaal schoolontbijt 
Nog steeds zijn er in ons land gezinnen waar een goed en gezond ontbijt niet zo hoog genoteerd 
staat. Het bed is ´s morgens vaak zo lekker en dus blijft men zolang mogelijk liggen. Met het gevolg 
dat er weinig tijd is voor een goed ontbijt. Toch is een goede start aan het begin van de dag van 
groot belang en om dat te onderstrepen begonnen ruim 20 jaar geleden 5 basisscholen aan een 
gezond ontbijt. Dat was het begin van het ‘Nationaal Schoolontbijt’. Aangezien wij de indruk hebben 
dat dit probleem bij ons niet echt speelt hebben wij ervoor gekozen deze maaltijd door te schuiven 
naar de lunchtijd. En dan ligt hier ook enigszins de nadruk op een gezonde lunch. Dat betekent dat 
alle leerlingen op donderdag 14 november tussen de middag op school blijven om in hun eigen 
groep aan te schuiven. Er is overal voor gezorgd, maar we verlangen wel dat iedere leerling een eigen 
Bord en Bestek, een Beker voor melk of thee en een Bakje (of schaaltje) voor yoghurt meeneemt.   
Wilt u op die vier B’s letten? 
 
Om 11:45 uur mogen de kinderen een kwartiertje naar buiten, terwijl wij de tafels gaan dekken. Van 
12:00 tot 12:45 uur (of iets later) hopen we dan te genieten van een heerlijke gezonde lunch. U moet 
het de kinderen maar vragen hoe ze dat hebben ervaren. Slagerij Chateaubriand uit Hilversum doet 
er in elk geval alles aan om het ook nu weer tot een groot succes te maken.   
 
Afgesproken 
Aangezien het ’s ochtends, tussen de middag en om 15.30 uur altijd een drukte van 
jewelste is rond de ingang aan de Pr. Irenelaan zien we graag dat u als ouder, indien u 
uw kind(eren) komt brengen of halen, deze kinderen bij het hek wilt afzetten of 
oppikken om dan ook direct weer door te rijden. Als dat voor de allerjongsten te heftig 
is verzoeken wij u om dan ook echt op het plein te komen wachten. Dat geldt zeker 
voor die enorme fietsen. Kom het plein op. Daar is ruimte zat en op die manier is de 
opeenhoping van ouders, kinderen, fietsen en auto’s een stuk minder. Dan blijft er ook 
meer ruimte over voor onze buurtbewoners, is het veel minder druk bij hun geparkeerde auto’s en 
houden wij het ‘seef’ rond onze school. Houd u er dan ook rekening mee dat de bewoners wel gewoon 
hun inrit in en uit kunnen rijden? Eén ding willen we nog extra benadrukken. We hebben in het 
verleden al vaker gevraagd om de Pr. Irenelaan en de Pr. Beatrixlaan als een eenrichtingsweg te 
beschouwen. Dat houdt in dat u de Pr. Irenelaan alleen vanaf de Julianalaan in kunt rijden (extra 
voorzichtig daar hoor!) en de Pr. Beatrixlaan vanaf de Pr. Bernhardlaan. Bijna iedereen houdt zich 
daar nu aan. Zegt u het ook even tegen anderen die de nieuwsbrieven waarschijnlijk niet lezen? Ook 
opa of oma of een oppas haalt de kinderen soms op en dan is het handig dat zij ook weten van onze 
gemaakte afspraak. We rekenen op uw medewerking. 
 
SmdB Schoolplein Festijn 
Bij deze nieuwsbrief voegden we een bijlage die betrekking heeft op de aanstaande renovatie van ons 
schoolplein. Een omvangrijke operatie. Leest u die bijlage goed door? Dan weet u van onze plannen 
en wensen waar wij u ook echt bij nodig hebben. Van harte aanbevolen! 

https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=xQUiQ_NqfEmqvU78PDvqVtg_Cf_MRnZLmgRXYlc32AJUMTRSR1JHSkNSRlgyQzI0NEhER0kyUTJRSy4u


 
Jubileum en afscheid 
 
Op vrijdag 29 november willen we stilstaan bij het feit dat meester De Bruin afgelopen 
augustus 40 jaar in dienst is van het onderwijs. Het grootste deel van deze veertig jaar heeft 
hij met grote toewijding bij ons gewerkt. Aan het eind van de middag (vanaf 14.45 uur) 
zetten we samen met de leerlingen, hem in het zonnetje. Na schooltijd vieren we dit samen 
met het bestuur en de familie De Bruin. We maken van deze gelegenheid ook gebruik om als 
team afscheid te nemen van dhr. P.M.F. van Leeuwen, die afgelopen mei afscheid nam als 
bestuurslid. 
 
Agenda                   
 
woensdag   6 november Dankdag voor gewas en arbeid. 

vrijdag   8 november ‘Dag Van De Duurzaamheid’. 

donderdag  14 november Schoollunch.  

vrijdag   15 november Groep 2 vrij. 

vrijdag  15 november Groep 8 naar het Gemeentehuis voor het 
lesprogramma ‘Democracity’. 

vrijdag  29 november Afscheid bestuurslid P.M.F. van Leeuwen en 40- 
jubileum meester De Bruin. 

maandag  25 november Eerste rapportbespreking 

dinsdag  26 november Eerste rapportbespreking 

vrijdag   29 november  Groep 2 vrij 

maandag    2 december Volgende nieuwsbrief. 

 

Voor alle voornemens en data die wij hierboven noemden geldt opnieuw… 
Deo Volente! 

 

 

 

 

Bijlage: SmdB schoolplein festijn 

  



Zoals u vast wel vernomen hebt staan we op school voor een enorme klus. Het schoolplein moet hoognodig 

gerenoveerd worden. Van een afstand ziet het er allemaal nog wel netjes en onderhouden uit, maar van 

dichtbij is dat anders. De meeste stoeptegels hebben geen gladde bovenlaag meer of steken boven de 

naastliggende uit. Als er nu een leerling valt of uitglijdt, heeft deze een enorme schaafwond. Maar goed, die 

tegels liggen er al vanaf 1983. En dus wordt het hoog tijd die te vervangen. De 

speeltoestellen moeten nog wel een paar jaartjes mee en dat kan ook wel want 

die worden steeds goed bijgehouden en jaarlijks gekeurd. Maar verder missen 

de kinderen veel speelmogelijkheden. Verstoppertje kan alleen achter een 

meester of juf, want achter een kliko mag niet, dan kom je in de tuin en dat is 

verboden terrein. Daar staan trouwens allemaal 

struiken met van die vervelende stekels. Dat zou dus ook anders moeten. We hebben 

het vorig jaar aan de oudste leerlingen gevraagd wat zij eigenlijk op ons plein misten. 

Zo noemden zij als eerste de ruimte om te voetballen. Maar ja, dan kan niet op het 

plein want die bal gaat zo de doornstruiken in of belandt op 

onze zonnepanelen of bij de buurtjes op de geraniums. Dus 

zou er een overdekte voetbalkooi moeten komen. Ook misten zij een schommelplek 

voor de oudste leerlingen, evenals lekkere plekjes om te ‘chillen’. En dus gaat het plein 

op z’n kop.  Het meeste ‘oude groen’ moet worden vervangen. Er moet meer tuin op 

het plein komen met allerlei struinpaadjes erdoorheen. Maar ga je eenmaal aan die 

struiken sjorren, dan komt het hek ook mee. Tja, dat was ook al afgeschreven, maar het ging nog wel. Nu moet 

het dus vervangen worden. Al met al een enorme ingreep. We hebben contact gezocht met drie professionele 

bedrijven die graag een goed verzorgd en uitdagend schoolplein kunnen verwezenlijken. Drie omdat we dan 

wat prijzen kunnen vergelijken. Nou, daar schrokken we wel van hoor. Zo’n pleinopknapbeurt gaat wel heel 

veel geld kosten en dus zochten we ook naar andere wegen. Zo benaderden wij verschillende bedrijven uit 

onze schoolachterban die ons zouden kunnen helpen. Zij beschikken inmiddels over de 

tekeningen en maatvoering zodat ze kunnen gaan rekenen. Ook gingen we op zoek naar 

mogelijkheden van overheidssubsidies. Wie weet of er valt op die manier wat geld 

binnen te halen. Zo zijn we aan het berekenen of wij de bestaande regenpijpen soms af 

kunnen sluiten van het riool. Het Hoogheemraadschap heeft daar wel een bijdrage voor 

over. En dan zijn wij aan de beurt om te bedenken hoe en waar we dat water dan wel kunnen laten zakken. 

Grote plannen dus, maar dat moet toch kunnen als we met z’n allen de schouders onder die klus zetten! U 

begrijpt ook wel dat echt de hulp van u allen nodig. Verder bezinnen wij ons momenteel 

op meer mogelijkheden om wat geld bij elkaar te krijgen. Zo denken we aan een 

sponsorloop van alle kinderen van de school (12-12-‘24). Ook zijn er plannen voor een 

marktdag (maart ’25). Daarnaast willen we een boekje uitgeven (januari ’25) met 

afbeeldingen van zitbankjes, lummelbankjes, klauterbanen, evenwichtsbanen, een 

bushalte, een tankstation, een voetbalkooi, -doel, een schommel of een stukje 

schoolplein, etc. etc.  Wellicht willen (groot-)ouders, oud-leerlingen, bedrijven of 

groepjes ouders zo’n onderdeel ‘adopteren’. Zo kunnen wij die zaken realiseren en helpen zij met het betalen 

van de rekening. Op die manier proberen wij de totaalprijs van het schoolpleinplan naar beneden bij te stellen.  

Het sponsorboekje willen wij in januari aan alle gezinnen meegeven. Dan horen wij wel wie welk onderdeel 

voor zijn of haar rekening wilt nemen. Ja, we noemden zojuist december, want in die maand willen wij ook 

daadwerkelijk met de renovatie gaan starten. Het is de bedoeling dat we aan de Beatrixlaan gaan beginnen. 

De helft van het schoolterrein zal dan even onbegaanbaar zijn en dus moet iedereen de ingang aan de 

Irenelaan gaan gebruiken. En bij die eerste ingreep hebben we direct al helpende handen nodig. De meeste 

tegels bij de fietsenstalling van groep 3-8 willen we hergebruiken en dus moeten die opgestapeld worden. Dat 

kunnen we een grondverzetbedrijf wel laten doen, maar dat kunnen we zelf ook wel en dan houden we mooi 

de hand op de knip. Ook willen wij in overleg met de hovenier verschillende vaste planten uitgraven. Er zijn er 

nog heel wat die wij in de nieuwe groenstroken graag weer willen gaan gebruiken.   



Over de exacte datum van deze klussen krijgt u nog wel bericht, maar dan weet u 

nu alvast waar wij mee bezig zijn en dat we uw hulp op allerlei manieren heel hard 

nodig hebben. In D.V. mei 2025 zouden wij het graag allemaal willen afronden. 

Houd u de berichtgeving en data dus maar goed in de gaten. 

 

Nog even op een rijtje: 

• Oude planten eruit, nieuwe, vriendelijker, planten erin. 

• Meer groen (Inheemse planten, heesters en bomen) op het plein.  

• De meeste grijze betontegels afvoeren. De mooiste willen we hergebruiken. 

• Struinpaadjes door de schooltuin aanleggen. 

• Het oude hek weg en een nieuw hek terug met ook aan de Beatrixlaan een dubbele poort. 

• Extra speelobjecten plaatsen. 

• Een overdekte voetbalkooi plaatsen. 

• Een wadi aanleggen voor de  opvang van het eigen regenwater. 

• Het terras van de meesters en juffen verplaatsen. 

• De groentetuin verplaatsen. 

• De oude fietsenkooi en -rekken verwijderen. 

• De oude bankjes vervangen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Soms moet je even uit kunnen puffen. 

 


